
Najbolj dejavni upokojenci so v Medvodah

Živahni športniki
Društvo upokojencev v Medvodah je eno mjbolj

delavnih v občini Siška. Zajema sedem KS (Medvo-
de, Preska, Vaše-Goričane, Sora, Senica, Trno-
vec-Topol in Zbilje). V vsaki krajevni skupnosti de-
luje poverjenik društva upokojencev, ki povezuje
oddaljenejše kraje z DU. V Medvodah živi 812 upo-
kojencev, od tega jih je zajetih v društvo 785 ali
92 %. Okoli 35 % upokojencev je članov ZZB. Pred-
sednik DU je Anton Dobravec, ki že več let povezuje
upokojence in skupaj z njimi rešuje nastale proble-
me.

Najstarejši upokojenci se sestanejo vsako leto na
novembrski proslavi. Obhajajo srečanja zlatoporo-
čencev in upokojencev, starih nad 80 let. Letos sta
praznovala zlato poroko Franc Krelj in njegova žena
Marija. Franc je odšel v zasluženi pokoj iz delovne

organizacije Aero-Celoza. Žena Marija mu je v živ-
Ijenju gospodinjila in vzgojila 7 otrok, tri dekleta in
štiri fante. Zadnje čase je Francu začelo zdravje po-
puščati. Poleg 17 slarejših od 80 let se je proslave
udeležila upokojenka Vida Pucelj, ki je letos prazno-
vala 90. obletnico življenja. Vida je vseskozi aktivno
delala v DU, bila je prva tajnica tega društva. Ob le-
tošnji proslavi je prejela priznanje.

Medvoški upokojenci so dokaj živahni športniki.
Tekmujejo v kegljanju, streljanju, balinanju, kolesar-
stvu in smučanju. Vsi sodelujejo na občinskih, po-
dročnih in republiških tekmovanjih. Planinci obiščejo
vsako leto precej visokih vrhov. DU je letos porabilo
za nakup športne opreme 280.000 din.

Nadaljnja dejavnost je vključitev upokojenk v
obrtniško sekcijo; tam pletejo in vezejo gobeline.
Vsako leto ob tednu upokojencev razstavljajo svoia
ročna dela v prostorih KS.

Živahna je tudi družabna dojavnost. V zimskem
času se upokojenci enkrat mesečno srečajo v obratu
kmečkega turizma in se pogostijo ob krvavicah.

Društvo upokojencev se je šliri leta »borilo« za
ustrezen prostor v neposredni bližini lekarne v Med-
vodah, kjer bodo gradili blok upokojencev. Pridobili
bodo 40 enosobnih stanovanj, za katera je že 38
prosilcev. Če bi objekt zgradili pred štirimi leti, bi ve-
ljaU50 milijonovdin, podanašnjih računih paznaša
njegova vrednost nad 600 milijonov din. Dela bosta
financirali SPIZ in stanovanjska skupnost Šiška.

Predsednik DU Medvode Anton Dobravec je še
dejal, da bodo v marcu prihodnje leto zasadili prvo
lopato in dosegli, kar so si zastavili.
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